

**Bestyrelsesmøde  
den 18. juni 2024 kl. 19:00  
i Mødelokalet**



Konstatering af fremmødte:

Henrik Hedegaard, Hanne Roslyng-Stilou, Marianne Frandsen, Louise Vedel, Henning Riber

Afbud fra: Edgar Rasmussen, Lars Nørredal, Peer Knudsen, Jette Tjørnelund

1. Opfølgning og godkendelse af referat fra sidste møde.  
Gymnastikken er dårlige til at afbooke hal 3, hvilket Henning har drøftet med Gry. Der er lovet bod og bedring fremadrettet.  
Det er på ingen måde acceptabelt, at der ikke afbookes, når træninger/arrangementer aflyses. Bliver det ikke bedre, kan det komme på tale at indføre et straf-/administrationsgebyr.
2. Økonomi – Akk. maj måned  
Intet specielt at bemærke. Bliver overskuddet så stort, som det tegner til, overvejer vi at sætte yderligere renovering af omklædningsrummene i gang. Henning beder en arkitekt udarbejde oplæg til renovering af omklædningsrum.
3. Orientering / meddelelser fra:
  - a. Formand  
- Forslag til omformulering af Ledelsesinstruksen afsnit 2 i retningslinjerne.  
Ny formulering:  
*Halinspektøren informerer bestyrelsesformanden om opgaver, der skal udføres. Halinspektøren og bestyrelsesformanden indhenter bestyrelsens godkendelse i forbindelse med opgaver, der går ud over almindelig drift.*
  - b. Halinspektør  
- Orientering daglig drift  
Dør mellem hal 1 og hal 2 kunne ikke to-deles. Det opsættes en 320 cm høj, brandsikret dør; samme bredde som nu. Den nye dør opsættes i løbet af sommerferien.  
I uge 27 udskiftes de sidste vinduer i omklædningsrum på begge sider af hal 2. Der har været problemer med kontraventiler til vandet – de udskiftes.  
Vi kan ikke komme på Wannasport, da vores Saltosystem efter kommunens vurdering ikke kan bruges (vi har en nyere version).  
Kommunen er ikke tilfredse med, at hallen udlejes via Conventus i skolens ferieperioder, og at der 2 gange årligt opkræves leje hos foreningerne herfor. Henning er kommet på kommunens system, men det er fortsat ikke helt afklaret, hvordan der skal afregnes i forhold til eksterne lejere. Indtil videre gør vi, som vi plejer.  
Gadstrup Motion har lavet brugerundersøgelse tidligere på året. Vi har modtaget et udtræk af de oplysninger, som vedrører hallen.

**Bestyrelsesmøde  
den 18. juni 2024 kl. 19:00  
i Mødelokalet**



- Indkommen tilbud på nedkøling af spinning  
Modtaget tilbud på køling af spinning. Vi kan/vil ikke godkende, før Gadstrup Motions repræsentant (Lars) har drøftet med Gadstrup Motions bestyrelse og kommer med en godkendelse fra Gadstrup Motion. Henrik vil gerne se et sted, hvor et tilsvarende anlæg er opsat – Lars bør deltage heri. Henning kontakter Gorm for en sådan aftale.

c. Bestyrelsen i øvrigt

- Nyt fra foreningerne:

Fodbold: Der er rigtig god gang i pige-/damefodbolden, bl.a. med et helt nyt årgang 2006 hold (ca. 30-35 unge).

Har indgået aftale med Brøndby IF, om at VG Fodbold skal indgå i deres netværk. Der er bl.a. et rigtig godt træner-netværk.

Gymnastik: Mange opvisninger og deltagelse i udendørs sommerstævner i bl.a. Roskilde og Holbæk. Grevinderne har været til Gym for Life, som er det uofficielle danmarksmesterskab i performance gymnastik. De fik guld og gik i finalen, hvor de var lige ved og næsten.

Bestyrelsen mangler at få besat 2 suppleantposter. Arbejder på højtryk på at få den nye sæson til at hænge sammen på trænersiden, bl.a. trænermøde i dag.

Arbejder på at indhente tilbud på tribuner, som vil blive forelagt halvbestyrelsen.

Håndbold: Der er god aktivitet med lidt flere både ungdoms- og seniorspillere. Der arbejdes med festival, hvor man stiller med 122 frivillige. Ca. 80% af de frivillige kommer fra festivalens portal "Be volunteer".

GIF: Der afholdes ikke nogen fælles Gadstrup Dag i år, men fodboldstævnet fortsætter for fuld kraft. Det er foreslået at opsigte forpagtningen af jordstykket bag boldbanerne: enten skal der laves et område til aktivitet eller rejses skov. Der arbejdes med at lave ny hjemmeside.

- Nyt fra festudvalget

Budget gennemgået. Det ser godt ud.

Alle aftaler er på plads (mad, band, lys, ølanlæg, DJ mv.). Der skal nu udarbejdes et opslag med reklame for jubilæumsfesten.

Der undersøges fortsat hvilken betalingsløsning, der vil være den bedste.

4. Til drøftelse og beslutning

a) Intet.

5. Punkter til næste møde

**Bestyrelsesmøde  
den 18. juni 2024 kl. 19:00  
i Mødelokalet**



- a) Opfølgning omklædningsrum
- b) Opfølgning køling af spinningslokale

6. Eventuelt

- a) Intet

Næste møde:

Bestyrelsesmøde 17. september kl. 19:00 i Ramsø Hallens mødelokale.